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Bakalářská práce se zabývá obdobím středního věku a otázkou, zda je vnímán jako období krize, 
respektive jaká je zkušenost se středním věkem, jak lidé střední věk prožívají a hodnotí. V teoretické 
jsou obecné teorie a koncepty o středním věku a krizi středního věku, o tom, jak lidé tento věk prožívají, 
a jaké faktory se ve středním věku vynořují.  

Teoretická část práce je pěkná, autorka se poctivě zabývá teoriemi středního věku, nebojí se 
nad nimi samostatně uvažovat i jednotlivé koncepty číst kriticky a ukazovat na tenká jejich místa. 
Pracuje převážně se zahraničními zdroji a aktuálními výzkumy. Vytýkám, že místy chybí odkazy nebo 
jsou sekundární reference chybně odkazovány (např. str. 15). Chvílemi je trochu obtížné sledovat 
argumentační linku a děj práce, kdy se jednotlivá témata prolínají, až proskakují mezi kapitolami a pak 
zase mizí, což ovšem nepovažuji za chybu, ale spíše styl psaní Barči, který prostě není nepříjemný a 
čtenář si zvykne.    

Cílem výzkumné části je zodpovědět otázku, respektive popsat, co lidé ve středním věku prožívají. 
Autorka si klade 4 otázky: Jak lidé prožívají období středního věku? Jaké jsou zkušenosti s krizí ve 
středním věku? Je blízkost smrti a stárnutí určujícím faktorem prožívání středního věku? Jakou roli hrají 
sny a cíle v prožívání období středního věku?  Autorka řeší otázky kvalitativní strategií, co je asi vyjma 
otázky 3 relevantní, ovšem v metodologii je patrné, že je projekt součástí většího projektu, kde místy 
může popis metod působit poněkud nepřesně či dokonce chybně (např. obrat „menší reprezentativní 
soubor“).  

Výsledky se mi moc líbí, Barboře se podařilo opravdu analýzu udělat pěkně, dívat se za data a hlavně 
snažit se porozumět té zkušenosti středního věku. Výsledky jsou detailní a pečlivě napojeny na teorie 
a výzkumy- Za výborný nápad považuji strukturovat analýzu dle rekrutačního dotazníku. Líbí se mi i 
diskuse a závěr. Autorka zodpověděla otázky, které si kladla a z jejích výsledků lze vyčíst mnohem více 
(ale jsem ráda, že se tím moc nezabývá, že neodpovídá ne otázky, které si nekladla). 

Celkově práci Barbory považuji za velmi zdařilou. Práce přesahuje nároky kladené na BP především 
v rovině práce s daty – ráda opět upozorňuji, že by práce uspěla i na magisterské úrovni. Bára odvedla 
opravdu kvalitní práci, velmi přispěla k řešení grantového projektu školitelky.  

Práci hodnotím jako výbornou a s pochvalou. 
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